
 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
Ajuntament ha fet pública en diferents plenaris i notes de premsa l’existència 

del deute i com ofega les arques municipals, així és va fer al plenari de 29 de 

setembre. I es van publicar notes de premsa el 4 d’abril, 12 de juliol, 3 d’agost, 

14, 16 i 17 de novembre.

També fan referència a que la fórmula no és la confrontació, si no el diàleg. 

Volem informar des d’ací, al igual que hem fet en les notes de premsa que 

este Ajuntament a intentat solucionar el tema del deute mitjançant el diàleg des 

del primer moment, però al no aconseguir cobrar, s’ha decidit prendre altres 

mesures com fer les concentracions. Per a demostrar lo que acabo de dir, 

llegiré una relació de la correspondència remesa: 

 
DATA        Nº                          CÀRREC                       DESCRIPCIÓ

                        REGISTRE

28 de març      902               President Francisco         Petició pagament PIP,

                                                  Camps Ortiz   junt amb altres Pobles

10 de juny       1403                  Delegat Territorial del               Informació deute

                Consell Joaquín Borràs               Plan Confianza

27 de juliol      1755                  Jefa Tècnics Cª Hisenda         Deute Generalitat

                Nieves Sanchez Perez

3 d’agost        1784                 President Alberto                 Informació deute PIP

                          Fabra Part

31 d’Agost      1901              Secretari Autonòmic d’Hisenda    Deute Generalitat

              José Miguel Escrig Navarro

4 d’octubre      2132              Secretari Autonòmic d’Hisenda   Deute Generalitat

             José Miguel Escrig Navarro

4 d’octubre      2133               President Alberto                      Deute Generalitat

              Fabra Part

15 de novembre    2392          President Alberto         Deute Generalitat

               Fabra Part

28 de novembre  Correu          Secretaria Conseller            Deute Generalitat

         electrònic        d’Hisenda

A més, a més de les cartes i correus electrònics, s’han fet innumerables cridades 

telefòniques  en els últims mesos:

CÀRREC                                       DATES

Delegat del Consell a Castelló - Joaquín Borràs                      7 de juny

Jefa Departament Hisenda - Nieves Alvarez         13,14,18,21.26,27 de

     juliol; 25,26 i 30 d’agost

Subsecretari d’Economia - Ignacio Ventura                          25,26,28 d’octubre; 

                      4,8,10 i 28 de novembre

També hem baixat a parlar en el Subsecretari d’Economia, En Ignasi Ventura, 

el 18 d’octubre. 

Com es pot veure de intent de diàleg per part de l’Ajuntament si que n’ha hagut, 

però de solució per part de la administració autonòmica cap ni una.

I respecte al que sol·licita el PP local de demanar al Govern Central, un deute 

que té en la Generalitat, que no sabem d’on be perquè no l’han detallat, ni 

documentat....., dir que, quan esta ens presente una proposta d’acord referent 

a este deute, ens adherirem i si fan una concentració o manifestació, que ens 

avisen que allí estarem. Encara que segurament ara no caldrà arribar a estos 

extrems, perquè els ho abonaran ràpidament.

És lamentable que el PP local busca excuses per no acudir als actes on es 

reclama el deute de la Generalitat amb este Ajuntament, perquè a València 

governen els del seu mateix signe polític. Això és lo que vetllen pels interessos 

de les Coves?, açò em recorda al tema d’un edifici vell que al final l’Ajuntament 

va tindre que enderrocar i fer-lo de nou, sobreposant-se a totes les traves 

ficades des del poble i Castelló.

C) El passat 3 de novembre, ens reunírem a l’Ajuntament de Benlloch, els 

alcaldes de Benlloch, Cabanes, la Serra, Vilanova, la Torre d’Endomenech, 

Sarratella i les Coves, junt amb el Subdelegat del Govern i alts comandaments 

de la Guardia Civil, per parlar de la Seguretat Ciutadana a la nostra comarca. 

Les peticions dels Alcaldes van ser, principalment, més presencia de les 

patrulles als cascs urbans i també als masos i finques per evitar robatoris a 

les collites.

D) El passat 8 de novembre l’Equip de Delinqüència  Organitzada i Antidroga 

de la Guardia Civil de Castelló, va desmantellar un laboratori de Marihuana, 

gràcies a la col·laboració ciutadana. Els arrestats foren tres persones que van 

passar a disposició judicial i estan esperant la celebració del judici.

11er. PRECS I PREGUNTES.  Obert el torn de paraula se presenten les 

següents:

1/ La Sra. Orient pregunta si tal i com ella va dir la sentència de les contribucions 

de la carretera diu que és ferma.

El Sr. Alcalde respon que sí.

2/ El Sr. Moliner Forés diu que s’ha queixat gent de la partida de Dalt perquè 

s’ha tirat herbicida i no s’ha senyalitzat, ni tampoc el pas de ramat.

El Sr. Ciurana Nos respon que no se va tirar perquè hi ha que parlar amb els 

ramaders de la partida de Dalt.

El Sr. Moliner demana que se senyalitze.

El Sr. Ciurana respon que se va dir i senyalitzarà.

3/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si el consorci de residus ha abaratit el cost 

del servei, i si han mirat esta possibilitat.

El Sr. Alcalde respon que hi ha un contracte vigent, però que per això es va 

variar la taxa de recollida de RSU.

El Sr. Alcalde alça la sessió, a les vint-i-una hores i  quaranta cinc minuts, de la 

qual cosa jo, el Secretari, done fe.

Vist i plau, 

L’alcalde        

                El secretari,
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